

Part thriller, part caper flick, but primarily a character study - *Seven Times Lucky* features Kevin Pollak as Harlan, the last in a long line of scammers, hustlers and black market bottom-feeders. He's a bag man for Eddie (Babz Chula), and runs his own sketchy crew which includes: the punkish pickpocket Fiona (Liane Balaban) and dim-witted Sonny (Jonas Chernick). When a horse bet bottoms out and a risky scam backfires, the situation threatens to spiral out of control.

Dans ce film en partie thriller, en partie portrait de fourbes, mais surtout étude de caractère, Harlan (Kevin Pollak) est le dernier d'une longue lignée d'escrocs, de fraudeurs et de rats de fond de cale du marché noir. Il agit comme intermédiaire pour Eddie (Babz Chula) et dirige sa propre petite bande, qui comprend Fiona (Liane Balaban) une punk pickpocket et le simplet Sonny (Jonas Chernick). Lorsqu'un pari sur un cheval tourne mal et qu'une escroquerie risquée se retourne contre eux, la situation menace de dégénérer.

FOREIGN SALES AGENT/VENTES À L'ÉTRANGER Buffalo Gal Pictures Inc., 70 Arthur Street, Suite 777,
Winnipeg MB R3B 1G7 Canada. T (204) 956-2777 F (204) 956-7999 info@buffalogalpictures.com